中国出入境检验检疫协会
                CHINA ENTRY-EXIT INSPECTION AND QUARANTINE ASSOCIATION

中国出入境检验检疫协会数字经济与跨境电商专业委员会China Entry-Exit Inspection and Quarantine Association Digital Economy and Cross-border E-Commerce Professional Committee

                     会员入会申请表            编号:
Application form for membership           NO:                   
	单位名称
Organization Name

	中文
Chinese

	
	英文
English

	通讯地址
Address
	
	邮编
Post- Code
	

	单位电话
Telephone
	
	单位传真
Fax
	
	机构网址
Website 
	

	法人（个人）
代表/负责人
Responsible person
	
	职务
Duty
	
	移动电话
Mobile
	

	
	
	
	
	邮箱
E-mail
	

	联系人
Contact Person
	
	职务
Duty
	
	移动电话
Mobile
	

	业务范围
单位（个人）简介
Business Scope
	

	数字经济与电子商务发展状况、愿景、展望Development Situation, Vision and Prospect of Digital Economy and Electronic Commerce
	

	申请会员类别
Category of Membership Application
（附特别说明）
（Attached special note）
	□中国出入境检验检疫协会会员（必选项）
□Membershipof CHINA ENTRY-EXIT INSPECTION AND QUARANTINE ASSOCIATION(Necessary option)
□中国出入境检验检疫协会理事  □中国出入境检验检疫协会常务理事
特别说明：数字经济与跨境电商专委会会员需履行相关程序及义务后同步成为中国出入境检验检疫协会会员并邀请参加协会相关会议、展览及活动。
Special description: Members of the Digital Economy and Cross-Border Electronic Commerce Committee will simultaneously become member of the China Entry-Exit Inspection and Quarantine Association and will be invited to participate in relevant meetings, exhibitions and activities of the Association.
-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
中国出入境检验检疫协会数字经济与跨境电商专业委员会会员类别
Member Categories of Digital Economy and Cross-border Electronic Commerce Professional Committee of China Entry-Exit Inspection and Quarantine Association
□副会长(副理事长)单位(含个人)会员    □Vice President (Vice President) Unit Member
□理事单位(含个人)会员               □Membership of governing bodies
□普通会员(含个人)                   □General Membership
特别说明：数字经济与跨境电商专业委员会会费标准参照中国出入境检验检疫协会
检验检疫协会初始会员会费为5000元/年，如向专委会理事会申请普通会员以上级别的单位会员（含个人会员），请在勾选框选择对应级别。（中国跨境电子商务专业委员会及出入境检验检疫协会跨境电子商务工作委员会原会员另行享有相关政策）
Special description:
The initial membership fee of the Digital Economy and Cross-Border Electronic Commerce Professional Committee is 5000 yuan per year. If you apply the membership units above the general membership level, please select the corresponding level in the check box. (Members of China Cross-border Electronic Commerce Professional Committee and Exit-Exit Inspection and Quarantine Association Cross-border Electronic Commerce Working Committee shall have separate relevant policies)

	单位法人
（负责人）意见
Opinion of Legal person
	法人/负责人签字：                 个人申请者签字：
 Signature of Legal person         

	申请单位（机构）声明：
The applicant (organization) declares that:
我单位承认并遵守《中国出入境检验检疫协会章程》和《中国出入境检验检疫协会数字经济与跨境电商专业委员会工作条例》，愿意成为数字经济与跨境电商专委会会员，认真履行协会章程和专委会相关规定，积极参与、支持、推动数字经济与跨境电商专委会相关活动，维护协会及数字经济与跨境电商专委会荣誉。
Our unit recognizes and abides by the Regulations of the China Entry-Exit Inspection and Quarantine Association and the Regulations of the Digital Economy and Cross-Border E-Commerce Committee of the China Entry-Exit Inspection and Quarantine Association, and is willing to become a member of the Digital Economy and Cross-Border E-Commerce Committee, conscientiously implement the Association's Regulations and the relevant provisions of the Committee, and actively participate in and support it. Promote the activities of the Digital Economy and Cross-border Electronic Commerce Commission, and safeguard the honor of the Association and the Digital Economy and Cross-border Electronic Commerce Commission.
                                                     负责人（个人）签字：
                                                     Signature of Legal person:
                                                       申请单位盖章：
                                                     The applicant seal:


	专委会
审批意见
Opinion of Association
	年     月    日

Date:

	备注
Remarks
	

	此表填写清楚，请申请单位负责人（个人申请者）签字或盖章
This form should be filled out clearly, and the person in charge of the applicant unit should sign or stamp it.
申请表扫描件PDF版本请发送至专委会工作邮箱kjdzsw@kjdzsw.org（跨境电子商务拼音首字母）
（并附营业执照副本复印件、一份）
The scanned PDF version of the application form should be sent to Kjdzsw@kjdzsw.org (initials of cross-border e-commerce pinyin)(with a copy of the business license)
传真或邮寄至：中国出入境检验检疫协会数字经济与跨境电商专委会秘书处
万寿路办公区地址：北京市海淀区万寿路27号院1号楼
西站办公区地址：北京市丰台区广安路9号国投财富广场4号楼
邮编：100029

电话：010-68621098、010-53380188
传真：010-68621098
联系人：谭女士
By fax or mail to: Secretariat of Digital Economy and Cross-border Electronic Commerce Committee of China Entry-Exit Inspection and Quarantine Association
Address of Wanshou Road Office Area: 12th Floor, No. 1 Building, No. 27 Wanshou Road, Haidian District, Beijing
West Railway Station Address: 6th Floor, 4th Building, Fortune Plaza, Guotou, 9 Guang'an Road, Fengtai District, Beijing

Zip code: 100029
Tel: 010-68621098, 010-53380188
Fax: 010-68621098
Contact person: Ms. Tan


填表日期Filling date：     年(Year)   月(Month)   日(Date)
